

NOTIS TAWARAN SEBUTHARGA

Tawaran Adalah Dipelawa Kepada Kontraktor-Kontraktor Yang Berdaftar Dengan FELCRA Berhad, Mempunyai Kelayakan Yang Ditetapkan Dan Berpengalaman Bagi Menyertai Tawaran Seperti Berikut :

Tajuk Tawaran	Perkhidmatan Pengauditan Pensijilan Minyak Sawit Mampan Malaysia (MSPO) Di Kilang-Kilang Sawit FELCRA Berhad Bagi Tempoh Empat (4) Tahun
No Tawaran	SHP 30/2024
Kelayakan	i. Kementerian Kewangan Kod Bidang : 222704
Tarikh Iklan	26/11/2024 9.00 Pagi
Tarikh Tutup	9/12/2024 12.00 Tengahari
Taklimat/Lawatan Tapak (Diwajibkan)	Lokasi : Bilik Mesyuarat Aras 4 Tarikh : 2 Disember 2024 Masa : 11.00 Pagi Nama Pegawai : Encik Muhammad Saifuddin Bin Nuwawi No Telefon : 016-9420390
Bayaran Penyertaan	RM100.00
Deposit Sebutharga	RM500.00
Pegawai Perolehan	Nur Atikah Binti Bahrudin
No Telefon	03-41455569
Email	nuratikah@felcra.com.my
Untuk Penyertaan	Tawaran sebutharga dilaksanakan melalui sistem E-Procurement (<i>Procurehere</i>) secara atas talian sepenuhnya. Kontraktor-kontraktor yang berminat menyertai tawaran sebutharga ini boleh tekan <i>link</i> berikut : i. Kontraktor yang telah berdaftar dengan FELCRA Berhad sila tekan Procurehere Event Details . ii. Syarikat yang belum berdaftar dan berminat untuk menyertai tawaran sila tekan Borang Pendaftaran Kontraktor . iii. Bayaran penyertaan hendaklah dibuat dengan bayaran secara dalam talian (<i>Internet Banking – Instant Transfer sahaja</i>) atas nama FELCRA Berhad. Bayaran ini tidak akan dikembalikan.
Carta Alir Proses	Proses Tawaran Tender/Sebutharga Melalui Sistem E-Procurement (<i>Procurehere</i>) FELCRA Berhad sila tekan Carta Alir .
Tawaran Tidak Dipertimbangkan	i. Tawaran sebutharga tidak akan dipertimbangkan sekiranya : a. Penyebutharga GAGAL memuat naik dokumen wajib dengan lengkap ke dalam sistem E-Procurement (<i>Procurehere</i>); atau b. Penyebutharga LEWAT menyerahkan tawaran sebutharga dengan lengkap ke dalam sistem E-Procurement (<i>Procurehere</i>). ii. FELCRA Berhad tidak terikat untuk menerima mana-mana tawaran terendah atau mana-mana tawaran atau memberikan apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu tawaran sebutharga. iii. Jika maklumat yang dinyatakan dalam borang dan atau dokumen yang dikemukakan oleh penyebutharga didapati tidak benar/palsu atau terdapat sebarang usaha menyembunyikan maklumat sebelum, semasa atau selepas tawaran sebutharga ini, maka FELCRA Berhad pada bila-bila masa berhak menolak tawaran atau membatalkan Surat Setuju Terima atau menamatkan kontrak ini. iv. Keputusan tawaran sebutharga ini adalah muktamad dan sebarang surat menyurat tidak akan dilayan.